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Za večjo učinkovitost
Razprave v občinskem aktivu komunistov se
je udeležil tudi dr. Cirii Ribičič

Z zadnjo sejo centralnega
komiteja ZKS razprave o idej-
no-političnih vprašanjih uve-
Ijavljanja in razvoja političnega
sistema socialističnega samo-
upravljanja nikakor še niso za-
ključene, temveč mora prever-
janje delovanja sistema postati
stalna naloga. S svojo sejo se
je tem razpravam pridružil tudi
aktiv komunistov iz vodstev
družbenopolitičnih organiza-
cij, občinske skupščine, druž-
benopolitičnega zbora, izvrš-
nega sveta in sisov bežigrajske
občine. Na seji je sodeloval tu-
di predsednik družbenopoli-
tičnega zbora republiške
skupščine Ciril Ribičič.

Ni razlogov, da bi spreminja-
li temelje naše ureditve. Pač pa
bi morali odstranjevati vse ti-
sto, kar sistem hromi, ga pone-
kod dela neučinkovitega, je
rned drugim v uvodnih bese-
dah dejal predsednik občinske
skupščine Vlado Beznik. Do-
polniti in spremeniti bi kazalo
vse tisto, kar se v praksi ni ob-
neslo dobro, s čimer bi pripo-
mogli, da bi sistem postal
učinkovitejši. Posamezne te-
žave bi morali analizirati že ob
nastanku. Vlado Beznik je tudi
povedal, katerim sistemskim
področjem se bodo po progra-
mu še posebej posvetili V delo
občinske skupščine pa bo tre-
ba bolj kot doslej vnesti tudi
teme, ki jih obravnavajo na
mestni, republiški in zvezni
ravni.

Tako kot drugod je tudi v
naši občini zbor združenega
dela tisti zbor, ki je manj akti-
ven. V zadnjem času so se za-
čele pojavljati težave s sklepč-
nostjo v družbenopolitičnem
zboru. ki so v povezavi z neza-
menljivostjo delegatske funk-
ci)e. je bilo opozorjeno v raz-
pravi. Prav tako bo treba teme-
Ijiteje razmisliti, za kaj je kateri
ed žb6f8V f§§ prištejen, delo
zborov pa bolj usmeriti v tiste
zadeve, ki zanimajo njih oziro-
ma njihovo bazo. Skupščine bi
si morale vzeti več časa, pre-
den odločajo o pomembnih
zadevah; zdaj so še vse preveč
obremenjene s sprejemanjem
raznih aktov. Zapostavljene ne
smejo ostati pobude, predlogi
in delegatska vprašanja. Ugo-
toviti je treba, kaj pomenijo in
naj bodo tudi podlaga za se-
stavljanje skupščinskega pro-
grama.

Ciril Ribič(č je v razpravi de-
jal, da bi morali iskati le takšne
rešitve, ki bi pripomogle k
izboljšanju političnega siste-
ma. Pomeniti morajo korak na-
prej. Vendar ponekod ponuja-
jo tudi rešitve, ki smo jih že
imeli. Nekatere celo negirajo
delegatski sistem. Nedopustne
so tudi razprave o spremem-
bah temeljnih ustavnih načel.

Po gradivih o delovanju be-
žigrajskega skupščinskega si-
stema je mogoče reči, da je

stanje deloma boljše kot v ne-
katerih drugih občinah, je me-
nil Ciril Ribičič. Vendar se pri
delu občinske skupščine kaže-
jo tudi nekatere osnovne teža-
ve, kot so udeležba delegatov;
tipravičena je tudi ugotovitev,
da so zbori združenega dela
najmanj uspešni. Zato se jirn
bo treba še posebej posvetiti.
Zbor krajevnih skupnosti je
namreč v naši občini marsik-
daj bolj aktiven tudi v razpra-

vah o gospodarskih vpraša-
njih. Proučrti bi bilo treba. ka-
teri so vsebinski razlogi, da se
v zadnjem času slabša udelež-
ba delegatov v družbenopoli-
tičnem zboru. Ob pobudah, da
naj bi bili delegati tega zbora
zamenljivi, bi morale biti v
ospredju vsebinske prednosti,
ne samo, da bi to želeli zaradi
praktičnih razlogov, je menil
Cirll Ribičič. Strinjal se je tudi
z mislijo \z razprave, da sam po
sebi sistem volitev z odprtimi
listami ne more biti bolj demo-
kratičen od onega z zaprto li-
sto. M.Ž.


